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PROTOKÓŁ Nr 22/2023 

 

 z posiedzenia Komisji Budżetowej 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 31 maja 2023 roku. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 800 

Zakończenie posiedzenia – godz. 910 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetowej Rady Miejskiej  

w Łobzie – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni 

goście – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady 

Miejskiej w Łobzie Mariusz Wijatyk. 

Przywitał wszystkich zebranych następnie stwierdził kworum (8 radnych obecnych) 

umożliwiające Komisji podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni radna Krystyna 

Bogucka i radna Leokadia Włodarz 

 

Porządek posiedzenia oraz materiały radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz  

z zawiadomieniem o posiedzeniu – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Zgodnie z planem pracy Komisji tematem posiedzenia była Analiza wykonania budżetu za 2022 

rok oraz Analiza dochodów i wydatków z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za 2022 rok.; 

 

Ad. 1 Analiza wykonania budżetu za 2022 rok; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska powiedziała, że 

sprawozdanie z wykonania budżetu przedstawia przede wszystkim dane liczbowe. Na początku 

ubiegłego roku zakładany był deficyt w kwocie 6mln 600 tys. zł. Budżet zakończył się 

nadwyżką w kwocie 6mln. 900 tys. zł. Gdyby były to dochody nasze własne byłaby to bardzo 

dobra prognoza,. Ale są to środki z funduszy rządowych, które wpłynęły na koniec roku na 

budowę bloków komunalnych. A zadziało to tak, że pozwoliło nam zachować wskaźniki na rok 

2023. Bardzo dobre jest to, że nasze własne dochody wykonane zostały w ponad 100% to są 

wpływy z podatków czy z dzierżaw. Uważam, że budżet został dobrze wykonany. W dalszej 

części wypowiedzi odniosła się do opinii wydanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Szczecinie wobec sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022. 

Radna Krystyna Bogucka powiedziała, że niniejsze sprawozdanie zostało opracowane bardzo 

analitycznie. Kto będzie zainteresowany to wszystkiego się z niego dowie. W dalszej części 

wypowiedzi zapytała, ile mamy zaległości z tytułu gospodarki odpadami. Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska odpowiedziała, że około 50.000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zwrócił uwagę i takich dochodów już 

nie będzie, jeśli chodzi o dochody z tytułu zmian opodatkowania elektrowni wiatrowych. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska odpowiedziała, że przy ustalaniu budżetu kwota ta 

została przeznaczona na podwyżkę płac pracowników.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła w odniesieniu do elektrowni wiatrowych poinformował, że w 

większości usadowione są one na terenach leśnych. Mamy je w dwóch miejscach w Karwowie 

i w Zajezierzu.  
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Radna Krystyna Bogucka zwróciła uwagę i brawo za dotację na realizację projektu grantowego 

Cyfrowa Gmina. Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska odpowiedziała, że był to projekt  

z 100% dofinasowaniem.   

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zapytał czy planowana jest zwyżka 

ceny odbioru odpadów komunalnych.   

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

odpowiedziała, że zawiązek R-XXI uchwalił w styczniu nowy cennik. Sądzę, że nie będzie on 

podnoszony. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk 

zamknął posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

 

Przewodniczył 

                Przewodniczący Komisji Budżetowej 

 

Mariusz Wijatyk 

 

 


